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Aanvullende technische vragen Begroting 2021 
 
Technische vragen Samen Verder t.a.v. de programmabegroting 2021 
 

 Vraag Antwoord  

1 Blz 30 
Specialistische ondersteuner jeugd. 
In de afgelopen jaren is er sterk ingezet op een specialistische jeugdbegeleider die in het 
veld met de jeugdigen contact zou gaan zoeken en onderhouden om zo te zorgen voor 
minder overlast en rebellieus gedrag. Nu zien we een specialistische jeugdondersteuner € 
76.000. Wat zijn de opbrengsten van eerdere inzet tot nu toe en wat gaat deze 
specialistisch ondersteuner exact doen? Hoe verhoudt zich dat qua budget? 
 

Deze specialistische ondersteuner jeugd zal heel 
specifiek een (nieuwe) functie gaan vervullen in onze 
huisartsenpraktijken en dient niet verward te worden met 
de inzet van de jongerenwerker van Synthese, die aan de 
slag is gegaan met: 

 Outreachend werk; het maken van straatrondes, 
vraagbaak voor jeugdigen, verbinding met 
buurtbewoners en contact met handhaving; 

 Talentontwikkeling; het ondersteunen van 
jongereninitiatieven, ambassadeur voor de regeling 
meedenken en meedoen!; 

 Groepswerk; inzet van (sociale 
vaardigheids)trainingen in het onderwijs; 

 De jongerenwerker maakt onderdeel uit van 
PRESENT! waardoor er een nauwe verbinding 
bestaat tussen onderwijs, sport en cultuur. 

De specialistische ondersteuner jeugd (SOJ) analyseert 
samen met het gezin de vragen en de situatie en zorgt 
dat het kind en/of het gezin op de juiste plek 
ondersteuning krijgt. Uit onderzoeken en ervaringen bij 
vergelijkbare initiatieven, blijkt dat de inzet van de SOJ in 
of bij een huisartsenpraktijk zorgt dat problemen minder 
snel uit de hand lopen. Daarnaast is er een duidelijke 
afname te zien in het klachtenbeeld van patiënten (0- 18 
jaar). Ook neemt de toeloop naar de specialistische GGZ 
af. De ondersteuning en behandeling zijn toegespitst op 
de behoefte van iedere jeugdige patiënt en zijn sociale 
omgeving krijgt de zorg die het op dat moment nodig 
heeft èn die het beste aansluit bij de 
ondersteuningsbehoefte: niet zwaarder dan noodzakelijk 
is. We hebben een dergelijke inzet nog niet eerder gehad 
en kunnen hier nog geen verhoudingen aan koppelen. 

2 Blz 93. Deze constatering is juist, vandaar dat bij de 
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De tabel belastingdruk is niet correct. 
De correctie rioolheffing is niet goed verwerkt. De korting in 2020 was € 84. Rioolheffing 
2020 was derhalve € 78. In 2021 is de korting € 60; heffing is dan € 102,00. De korting 
2022 en 2023 is niet verwerkt. 
Graag een nieuw correct overzicht verstrekken. 

 
 

beantwoording van de vragen van afgelopen woensdag 
een erratum is toegevoegd (bijlage 5 bij beantwoording 
21 oktober 2020). 
 

3 Blz 99 
Klankbordgroep duurzaamheid (klimaatraad). 
Wie neemt hier zitting in? Worden mensen benaderd of kan men zich melden? Wie 
begeleidt deze groep? Welke van de vijf thema’s worden voorgelegd? 

We zijn bereiden op dit moment een klankbordgroep 
duurzaamheid (Klimaatraad) voor, waarbij we nu 
ambtelijk en bestuurlijk behoeften verkennen en deze 
gezamenlijk met inwoners willen gaan uitwerken naar 
een klankbordgroep. Suggesties van uw raad zijn in deze 
ook welkom. We trekken lering uit de adviescommissie 
sociaal domein. Doelstelling van de klankbordgroep is het 
samenwerken met inwoners op de verschillende thema’s 
van duurzaamheid. Dit kan door informatie te 
verschaffen, mee laten lezen, van advies laten voorzien, 
etc.  
De vragen die u stelt over wie hier zitting in neemt, wie 
benaderd wordt en wie deze groep begeleidt worden de 
komende maanden van een antwoord voorzien, zodat we 
vanaf 2021 kunnen starten.  

4 Blz 101 
Omdat we de kennis hiervoor niet in huis hebben en de toepassing verspreid is over de 
hele organisatie, willen we expertise hiervoor inhuren. De kosten hiervoor ramen we op € 
20.000 uit het duurzaamheidsbudget. 
Klopt het dat deze inhuur niet hetzelfde is als de inkoper die beschreven staat op blz 52? 
Waarom wordt dit gesplitst?  

Voor wat betreft het budget klopt het dat dat niet 
hetzelfde is. We merken dat circulair inkopen een nog 
relatief onbekende tak van sport is en dat dat ook niet bij 
alle inkopers of inkopende instanties al in ontwikkeling is. 
In het kader van circulair inkopen zit dat nog in een prille 
fase en is het nog pionieren in het werkveld. Qua budget 
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 hebben we dat dus voor de helderheid gescheiden, in de 
praktijk zullen we dat voor zo ver mogelijk combineren. 

5 Blz 101 
Eind 2020 is een integraal Biodiversiteitsplan met uitvoeringsagenda opgesteld. 
Wanneer is dit beschikbaar? 

Dit wordt opgenomen binnen het uitvoeringsprogramma 
van de hittestresstest light, zie ook de beantwoording 
vraag 6. 

6 Blz 102 
In 2020 hebben we de hittestresstest light, die in 2018 is uitgevoerd, tot een 
uitvoeringsprogramma uitgewerkt. 
Is dit uitvoeringsprogramma inmiddels beschikbaar? 
 

Nee nog niet. Daar wordt op dit moment wel hard aan 
gewerkt.  
In december verwachten wij voor Beesel een lokale 
uitwerking gereed te hebben. 
Dit maakt onderdeel uit van een regionaal proces o.l.v. 
waterpanel Noord wat parallel loopt in de 15 Midden en 
Limburgse gemeenten. In maart zou de totale regionale 
uitwerking gereed moeten zijn. 

7 BLZ 102-103 
Deelvervoer Mobie en Deel de zon. 
Hier lijkt een overlap tussen de projecten? Waarom twee verschillende projecten? 
 

Zowel Mobie als Deel de Zon zijn al in 2019 gestart.  
Mobie is een regionaal (Trendsportal) project, dat als 
doelstelling heeft om de dienstreiskilometers van de 8 
gemeenten van Noord-Limburg zo duurzaam mogelijk te 
laten zijn (elektrische auto, fiets, OV). Na een pilotperiode 
breiden we de huidige Mobie-capaciteit in het eerste 
kwartaal van 2021 verder uit. De regionale aanbesteding 
hiervoor heeft inmiddels plaatsgevonden. 
Deel-de-Zon is een commercieel initiatief, waaraan tot nu 
toe Venlo en Beesel deelnemen en dat er op gericht is 
om elektrisch deelvervoer beschikbaar te maken voor 
inwoners.   

8 Algemeen   
De gemeente heeft inkomsten uit pacht en ontvangt € 139.000 van de ontgronder van 
Drakenrijk. 
Waar kunnen we deze inkomsten in de begroting vinden? 
Zijn er nog andere inkomsten die we niet terug zien in de begroting? 
 

De inkomsten inzake Drakenrijk hebben we geraamd 
binnen programma 3, beleidsveld Ruimtelijke Ordening. 
De inkomsten uit pacht staan geraamd binnen 
programma 3, beleidsveld Economie en Bedrijven. (Hier 
hebben we structureel € 75.000 per jaar geraamd) 
Omdat beide ramingen structureel zijn en de laatste jaren 
ongewijzigd zijn gebleven is dit tekstueel niet verder 
toegelicht. 
Er zijn geen inkosten die niet terug te zien zijn in de 
begroting. 

 
 
 


